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Dotyczy: przebudowy płyty Rynku z wykorzystaniem przesadzarek do drzew 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W dniu 14 marca br. Zarząd Dróg Miejskich w Gliwicach poinformował o zakończeniu 

procedury udzielenia zamówienia publicznego na realizację zadania pn. „Przebudowa płyty 

Rynku w Gliwicach” i podpisaniu umowy na realizację prac wraz z przekazaniem placu 

budowy. W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na pytanie: 

− czy pierwszy etap planowanych prac w ramach tego zadania, obejmujący wykonanie 

prac ziemnych wraz z posadzeniem drzew, przewiduje przesadzanie drzew rosnących 

naturalnie w innych miejscach, które zostały przeznaczone do wycinki – np. z powodu 

toczącej się już lub w nieodległym czasie planowanej budowy? 

 

Z wyrazami szacunku 

Michał Jaśniok 


